
 

 

 

 

Arbeidsprogram 2024 

1. Årsmøte med foredrag om Norges siste villmark v/ Bjørn Henrik Stavdal Johansen 

2. Grønn kafé-møter gjennom året. Antall møter og tema blir avgjort av det nye 
styret. 

3. Bålmøte(r). Antall møter og tema blir avgjort av det nye styret. 

4.  Aksjon Aqua. Det er søkt midler til nytt prosjekt for 2024. Naturvernforbundet er 
budsjettert med kr. 12.000, penger som skal brukes til ryddeoppgaver og 
prosjektdeltakelse.  

5. Lupinaksjon. Vi har fått signaler om at Fylkeskommunen vil se på muligheten til 
rydding av lupin i Beitostølen området. Styret har allerede vedtatt at vi skal jobbe 
med det aktuelle området og regner med at det blir større trøkk på saken når 
sentrale myndighet deltar i prosjektet. 

6. Skog. Styret har bestemt seg for et lite utvalg som skal jobbe med skogsaker, 
hovedsakelig knyttet til vern av gammelskog. Det er søkt midler til prosjektet.  

7. Fjellgrensenettverket. Vi fortsetter å delta i dette nettverk med arealinngrep 
som tema.  

8. Fylkeslaget. Det arbeides for et prosjekt «Naturlig hage», som vi vil forsøke å 
følge opp lokalt.  

9. Klima. Vi vil også i år ha en del fokus på klimasaken. Det kan være aktuelt å 
samarbeide med BKA (Besteforeldrenes Klimaaksjon).  

10. Bruk av et minnefond. Vi har fått inn penger til et minnefond som er planlagt 
brukt til en blomstertur i Filefjellområdet med Prof. Anders Lundberg. Detaljer 
kommer etter hvert når det nye styret har behandlet saken.  

11. Øvrige aktiviteter vil bli tema i det første møte med det nye styret.  
12. Vi fortsetter å legge ut nyheter og møtereferater på vår nettside.  
13. Vi fortsetter å bruke FB til saker med relevans for vårt arbeid og til annonsering av 

arrangement.  


